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Από το υπ’ αριθ. 17/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 497/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή αιτημάτων κατοίκων περιοχής 
κέντρου «Ακρόπολης»   

 
         Σήμερα 27 Αυγούστου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 23-8-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 
7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Π. Παυλίδης, 
9)Τ.Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 
15)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
17)Α.Καγκελίδης, 18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 
20)Γ.Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 
23)Λ.Τσαβδαρίδης, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 
26)Κ.Κοστογλίδου, 27)Β. Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 
29)Ε.Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 
32)Δ.Γκέκα, 33)Α. Παπαδόπουλος, 34)Γ. Μελιόπουλος, 
35)Ι.Αγγέλογλου. 

Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, 
Α.Βεσυρόπουλος, Σ.Κουμτσίδης, 
Ι.Σοφρόνωφ. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσιου, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Ι.Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου. 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος, Γ.Κάκαρης, Δ.Δάσκαλος και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Μ.Σουμελίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Θ.Κορωνάς. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 476/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Β.Γιαννουλάκης, Ε.Γουναράς και προσήλθε ο 
κ.Χ.Τσιούντας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 478/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 479/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Μ.Σουμελίδης και αποχώρησε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 484/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 485/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Ν.Τσιαμήτρος, Ε.Γουναράς, και αποχώρησαν οι 
κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, Τ.Χατζηαθανασίου, Μ.Σουμελίδης και Κ.Κοστογλίδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 486/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Α.Καγκελίδης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Β.Γιαννουλάκης, Α.Λαζαρίδης, Ι.Αγγέλογλου και Δ.Δάσκαλος και προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 487/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Τ.Χατζηαθανασίου και Ν.Μωυσιάδης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Β.Γιαννουλάκης, Α.Λαζαρίδης, Θ.Κορωνάς. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 496/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 497/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Δ.Δάσκαλος, Ν.Μωυσιάδης 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος και Κ. Κουτσαντάς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 501/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 512/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 14-8-2012 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου 
Αριστομένη Λαζαρίδη,  που έχει ως εξής: 

Με το από 1-8-2012 έγγραφό τους,  κάτοικοι της περιοχής του κέντρου 
΄΄ΑΚΡΟΠΟΛΗΣ΄΄ ζητούν να ικανοποιηθούν ορισμένα αιτήματά τους ώστε να 
αναπτυχθεί και να αναβαθμιστεί η περιοχή τους. (επισυνάπτεται σχετικό αίτημά τους ).  

Τα αιτήματά τους,  βασικά αφορούν την βελτίωση του οδικού δικτύου της 
περιοχής, με την  κατασκευή ασφάλτου και πεζοδρομίων. 

Σημειώνεται ότι η υπηρεσία μας κατά τα έτη 2010 και 2011 διάνοιξε και 
κρασπέδωσε με εργολαβία τις οδούς που αναφέρονται στην αίτηση και συγκεκριμένα: 

- Τμήμα της οδού Αγωνιστών του 21 (Κέντρο Ακρόπολη) 
- Σιδηροπούλου 
- Δ. Παπαδόπουλου 
- Τμήμα της οδού Θ. Σαραντηνού (Κάτω από το κέντρο Ακρόπολη). 
Η δαπάνη για τα παραπάνω ανήλθε στο ποσόν των 93.173,95 €. 
Με δεύτερη εργολαβία κατασκευάστηκε επί της οδού Ν. Σιδηρόπουλου τοιχείο 

αντιστήριξης με τελική δαπάνη  39.913,08 €. 
Επίσης η Δ.Ε.Υ.Α.Β. στις παραπάνω οδούς κατασκεύασε δίκτυο ύδρευσης – 

αποχέτευσης και ομβρίων.  
Με δεδομένο ότι δεν υπάρχει στο τεχνικό πρόγραμμα και στον Προϋπολογισμό 

του Δήμου      
εγγεγραμμένο  έργο,  για να ικανοποιηθούν τα αιτήματα των κατοίκων, θα πρέπει να 
συνταχθεί σχετική μελέτη  με προϋπολογισμό κατασκευής και η σχετική δαπάνη  να 
εγγραφεί στο τεχνικό πρόγραμμα και στον Προϋπολογισμό του Δήμου. 
 Λόγω της έκτασης των παρεμβάσεων, η δαπάνη που θα προκληθεί, στην παρούσα 
χρονική στιγμή λόγω της υπάρχουσας κατάστασης θα πρέπει να καλυφθεί από 
κατάργηση άλλου έργου.  

Κατόπιν των ανωτέρω και επειδή  το αίτημα υπογράφεται πάνω από είκοσι πέντε  
κατοίκους της περιοχής, σύμφωνα με το άρθρο 5 του κανονισμού λειτουργίας του 
δημοτικού συμβουλίου,  θα πρέπει το θέμα να συζητηθεί  και οι ενδιαφερόμενοι να 
ενημερωθούν για την απόφαση που θα ληφθεί.   

Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Βέροιας 
Να αποφασίσει για την αποδοχή ή μη του αιτήματος των κατοίκων της περιοχής . 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Κ.Νικολόπουλος(εκπρόσωπος πολιτών): Θα ήθελα να σας ενημερώσω ότι στην 

αναφερόμενη περιοχή δεν έχουν ολοκληρωθεί οι δρόμοι και τα πεζοδρόμια, αν και είχαν 
ξεκινήσει, χωρίς να γνωρίζω το λόγο. 

Αυτό που θα ήθελα να πω, είναι ότι έχουν δοθεί τόσο γη όσο και χρήματα, από το 
1999, όταν πλέον μπήκε στο σχέδιο πόλης. Θα αναφέρω μόνο ότι η αρχική ιδιοκτησία, 
έκτασης 6687 τ.μ., ήταν κοινή και αδιαίρετη, από την οποία 2.656 τ.μ. δόθηκαν σαν 
εισφορά γης και περίπου 15.500.000 δρχ. εισφορά σε χρήμα και παρόλα αυτά δεν έχει 
υλοποιηθεί τίποτε. Ότι έργο έγινε, έγινε περισσότερο από τους εργολάβους παρά από το 
Δήμο.  

Αυτά είναι τα μέχρι στιγμής δεδομένα. Αυτή τη στιγμή η πρόσβαση με λεωφορείο 
είναι αδύνατη και με αυτοκίνητο, ειδικά το χειμώνα είναι απαράδεκτη.  

Πρόεδρος: κ.Λαζαρίδη αυτή τη στιγμή 56 κάτοικοι της περιοχής του κέντρου 
«Ακρόπολη» υπογράφουν ένα κείμενο και θέτουν μια σειρά από ζητήματα. Επ’ αυτού 
νομίζω ότι πρέπει να απαντήσετε.   

Λαζαρίδης: Τα αιτήματα των κατοίκων είναι δίκαια.  
Θα μπορούσαν να μπουν στο Τεχνικό Πρόγραμμα, απλά πρέπει να 

εξασφαλιστούν τα χρήματα. 
Βέβαια κάποιες παρεμβάσεις μπορούν να γίνουν. 



Δήμαρχος: Για να μην επαναλαμβάνουμε τα ίδια πράγματα. Είναι γνωστό το 
πρόβλημα και είχαμε προσπαθήσει ως προηγούμενη Δημοτική Αρχή να κάνουμε κάποιες 
διανοίξεις. 

Ουδείς φανταζόταν τότε ότι θα φτάσουμε σε αυτό το σημείο και θα μείνουν τα 
έργα ημιτελή. Έτσι λοιπόν σε αρκετά σημεία, ενώ ξεκίνησε το έργο με διάθεση, με 
αισιοδοξία για να προχωρήσουν οι διανοίξεις, να γίνουν τα απαραίτητα έργα, εξαιτίας της 
οικονομικής δυσπραγίας κατέστη αδύνατη η ολοκλήρωσή τους. 

Βεβαίως, θα γίνουν κάποιες παρεμβάσεις. Θα βελτιωθεί η κατάσταση. Δε 
μπορούμε να πούμε όμως ότι, από τη στιγμή που υπάρχουν τόσο μεγάλα προβλήματα, θα 
κάνουμε ασφαλτοστρώσεις. Μπορούμε όμως να βελτιώσουμε την κατάσταση, για να μην 
υπάρχει αυτό το τεράστιο πρόβλημα. 

Γκαμπέσης: Είναι υποχρέωση του Δήμου, εφ’ όσον εισπράττει χρήματα για 
συγκεκριμένο σκοπό, αυτά τα χρήματα να τα αξιοποιήσει σε εύλογο χρονικό διάστημα 
για το συγκεκριμένο σκοπό; 

Αυτά τα χρήματα που έχουν εισπραχθεί από όλους όσους εμπλέκονται, έχει γίνει 
ένας απολογισμός των χρημάτων, για να ξέρουμε όλοι τι απέγιναν; 

Αφού εισπράχθηκαν τα χρήματα, δεν έπρεπε όχι σήμερα αλλά χθες να 
υλοποιηθούν αυτές οι εργασίες; Λέμε σήμερα ότι δεν έχουμε χρήματα. Τα χρήματα 
υπάρχουν και πρέπει να εφαρμοστεί ο λόγος για τον οποίο έχουν εισπραχθεί. 

Λαζαρίδης: κ.Γκαμπέση όπως βλέπετε ήδη έχουν γίνει κάποια έργα, έχουν 
διατεθεί χρήματα. Αναφέρονται εδώ. Έχουν ήδη δοθεί κάποια χρήματα. Απλά τα 
χρήματα από την εισφορά σε γη μπορεί να μην είναι αρκετά για τα έργα, εξαιτίας π.χ. του   
αναγλύφου. Έχουν γίνει διανοίξεις, κρασπεδώσεις, δίκτυα έχει πέσει χαλίκι 3Α, δεν έχουν 
όμως ασφαλτοστρωθεί.  

Τι γίνεται όμως τώρα; Εξαιτίας των κλίσεων που υπάρχουν στην περιοχή και 
λόγω των βροχοπτώσεων έχουν δημιουργηθεί αυλάκια. 

Δάσκαλος: Το συγκεκριμένο μέρος πριν τέσσερα χρόνια ήταν ορμάνι, δεν υπήρχε 
τίποτε. Έτσι λοιπόν, επί αντιδημαρχίας μου κι επειδή τότε υπήρχε η δυνατότητα μπήκαμε 
σε διαδικασία με δικά μας μηχανήματα και με λίγα χρήματα, δουλέψαμε και «κόψαμε» 
δρόμους, πεζοδρομήσεις, δίκτυα αποχέτευσης. Υπολείπεται μόνο ένα τμήμα 
αποχέτευσης, αν δεν κάνω λάθος ή ομβρίων στο τμήμα της «Ακρόπολης», αλλά δεν 
έχουν που να συνδεθούνε. Όλα τα άλλα δίκτυα υποδομών είναι έτοιμα.  

Βέβαια, όλοι οι δρόμοι που δημιουργήθηκαν, χρειάζονται περίπου 100.000€ για 
να ολοκληρωθούν. Μπορεί να γίνει μια συντήρηση, όπως είπε η Δήμαρχος. Είναι όμως 
μια δύσκολη περίοδος. 

Για να απαντήσω στον κ.Αργυρίου ότι ναι μεν δόθηκαν χρήματα για εισφορά σε 
γη και σε χρήμα επί δημαρχιών Βλαζάκη και Χασιώτη, αλλά η ΔΕΥΑΒ δημοπράτησε ένα 
έργο με εργολάβο το Νεστορόπουλο και πλήρωσε περίπου 400.000€ για να 
κατασκευαστούν όλα τα δίκτυα της περιοχής. Αυτά έγιναν με ίδια έσοδα, δεν πήρε 
χρήματα η ΔΕΥΑΒ από τους παρόδιους ιδιοκτήτες. Είναι μια δύσκολη περίοδος, αλλά το 
μόνο που υπολείπεται είναι ένα τμήμα των πεζοδρομίων. Συνολικά πρέπει να έχουν 
δαπανηθεί γύρω στα 600.000€. 

Μελιόπουλος: Έχουν δαπανηθεί μόνο για την κρασπέδωση και το τοιχίο 
αντιστήριξης περίπου 140.000€. Στην ουσία οι κάτοικοι ζητούν να ασφαλτοστρωθούν 
δυο δρόμοι και στον ένα να μπει σήμανση γιατί έχει κάποια κλίση. Μήπως πρέπει να 
κάνουμε κάτι για την ασφαλτόστρωση, γιατί αλλιώς θα καταστραφούν σταδιακά η 
κρασπέδωση ή ακόμη και τα έργα της ΔΕΥΑΒ; 

Λαζαρίδης: Για την ασφαλτόστρωση απαιτούνται περίπου 100.000€, όπως είπε 
και ο κ.Δάσκαλος. 

Σουμπέκας: Δεν ήταν υποχρέωση του Δήμου, όταν έγινε η ένταξη στο σχέδιο 
πόλης και είχαν δοθεί οι εισφορές σε γη και σε χρήμα, να κάνει όλες τις απαραίτητες 
υποδομές;  

Που πήγαν τα χρήματα εκείνα; Άλλαξαν κωδικό; Μπορούσε ο τότε Δήμαρχος και 
το Δ.Σ. να μεταφέρουν τα λεφτά σε άλλους κωδικούς;   



Δήμαρχος: Πρόκειται για θέμα που έλαβε χώρα πριν είκοσι χρόνια. Τα αιτήματα 
είναι δίκαια. Κάθονται συμπολίτες μας σε εκείνη την περιοχή και έπρεπε να έχουν 
εξυπηρετηθεί, καθώς έχουν συνεισφέρει. Μπήκαμε σε αυτή την διαδικασία με ίδια έσοδα 
και δώσαμε συνολικά ένα ποσό πάνω από 500.000€.  

Από εκεί και πέρα όμως με αυτή την κατάσταση που έχει διαμορφωθεί, είναι 
δύσκολα τα πράγματα. Σκεφτείτε ότι για παράδειγμα ο δρόμος για την Τ.Κ. Συκιάς είναι 
σε κακή κατάσταση, έχουν γίνει ατυχήματα. Καταλαβαίνετε ότι μόνο 100.000€ 
απαιτούνται για την μελέτη για τις κατολισθήσεις σε εκείνο το δρόμο. Είναι άλλα μέρη 
που έχουν υψηλό δείκτη επικινδυνότητας.  

Είμαστε σε δυσμενέστατη κατάσταση. Είναι σε προτεραιότητα όλα αυτά. 
Ξέρουμε πολύ καλά τι χρωστάμε στους συμπολίτες. 

Κορωνάς: Πήραμε δηλαδή τα χρήματα και τα χρησιμοποιήσαμε για κάτι άλλο; 
Εφόσον δε μπορούμε να το βάλουμε στο Τεχνικό Πρόγραμμα, υπάρχει η 

δυνατότητα να μπει στο επόμενο; Πότε θα γίνει η πρόβλεψη; 
Λαζαρίδης: Τα χρήματα είπαμε ότι έχουν καταβληθεί. Από την άλλη πλευρά, το 

θέμα έχει να κάνει με το ανάγλυφο. Σίγουρα μπορεί το έργο να προβλεφθεί. Απλά αν δεν 
αλλάξει κάτι στις χρηματοδοτήσεις, θα υπάρχει πρόβλημα και του χρόνου. 

Δήμαρχος: Αυτή τη στιγμή η Τοπική Αυτοδιοίκηση υφίσταται το μαρτύριο της 
σταγόνας. Ποτέ δεν ξέρεις αν θα έχεις αύριο λεφτά.  

Αν με τους αγώνες που ξεκινάμε αλλάξουν κάπως τα πράγματα και βέβαια θα 
μπει στο Τεχνικό Πρόγραμμα κατά προτεραιότητα. Απλά αυτή τη στιγμή δε θέλω να 
εξαπατήσω κανένα και να πω ψέματα. Είναι σε προτεραιότητα, αρκεί να υπάρχει 
δυνατότητα και βεβαίως να γίνει διευθέτηση προσωρινή. 

Γκαμπέσης: Είναι θέμα στο οποίο συμφωνούμε όλοι. Είναι δίκαιο το αίτημα. Όλοι 
θέλουμε σωστές προϋποθέσεις και συνθήκες διαβίωσης. 

Λογικά η απόφαση θα είναι ομόφωνη. 
Γιατί ήρθε το θέμα αφού δεν υπάρχουν χρήματα; Θα στείλουμε γράμμα στο Θεό 

και θα πούμε «Θεέ μου όλοι συμφωνούμε να κάνουμε όλα αυτά τα έργα», που δε θα 
γίνουν καμιά φορά;  

Νομίζω, ότι και αυτό το θέμα όπως και όλα τα άλλα, δείχνουν μη σωστή 
προεργασία προσέγγισης θεμάτων. Τι θα βγει δηλαδή με το ότι όλοι εμείς συμφωνούμε 
να γίνουν τα έργα;  

Αυτό βέβαια είναι ένα ρητορικό ερώτημα που λέει τα εξής: τα θέματα να 
μπαίνουνε σωστά και αν μπορούμε να βοηθήσουμε τους συμπολίτες μας να το κάνουμε. 

Πρόεδρος: τηρώντας τον κανονισμό σας λέω ότι όταν υπογράφεται αίτημα από 25 
και άνω συμπολίτες μας, εισάγεται ως τακτικό θέμα. Το έγγραφο που υπογράφουν 56 
πολίτες της περιοχής, απευθύνεται στο Δ.Σ. Τι έπρεπε να κάνουμε δηλαδή; 

Νεστορόπουλος: Αποδείχθηκε από τις ερωτήσεις ότι αυτή η υπόθεση απασχολεί 
εδώ και χρόνια τους κατοίκους της περιοχής αυτής.  

Για 100.000€, δεν επιτρέπεται σήμερα σε κατοικημένες περιοχές να περπατάμε σε 
λασπόδρομους. Είναι απαράδεκτο.  

Θα μπορούσε η Δήμαρχος στον Προϋπολογισμό που έκανε, να προγραμματίσει το 
έργο. Εδώ και δυο χρόνια λέμε κάντε φωτοβολταϊκά. Στο Δήμο πότε θα ξεκινήσετε για να 
έχουμε έσοδα; 

Η Δήμαρχος έχει 11 συνεργάτες. Ας μειώσει τους συνεργάτες της για να κάνει 
έργα. Οκτώ συνεργάτες και τρεις στην Αναπτυξιακή. Επιτρέπεται στη σημερινή εποχή τα 
παιδιά να πηγαίνουν στο σχολείο και να πρέπει να φορούν «ποδήματα»; Είναι 
απαράδεκτη η κατάσταση. Ούτε στα χωριά δεν υπάρχει σήμερα χωματόδρομος.  

Σουμπέκας: Ήταν υποχρέωση του Δήμου να γίνουν αυτά τα έργα. Θα έπρεπε 
λοιπόν να μπει από πολύ παλιότερα στο Τεχνικό Πρόγραμμα. 

Αφού τους αδικήσαμε τόσα χρόνια, βρείτε τρόπο άμεσα να γίνει το έργο. 
Μελιόπουλος: Έχουμε μια πολιτική και από τις δυο παρατάξεις που εντάσσουν 

έργα όπως οι αστικές αναπλάσεις των 10.000.000€ και μου λέτε ότι δεν υπάρχουν έστω 
100.000€ για να γίνει το έργο; 



Λαζαρίδης: Το ένα έργο όμως είναι από το ΕΣΠΑ και το άλλο από ίδια έσοδα. 
Δεν είναι το ίδιο. 

Μελιόπουλος: Η πολιτική που εντάσσει στο ΕΣΠΑ έργα 10.000.000€ για τα 
κέντρα των πόλεων, αμφίβολης χρησιμότητας, αφήνει στην άκρη δρόμους των 100.000€ 
με κίνδυνο να χαθούν και έργα 200-300.000€. Είναι υποχρέωση του Δήμου να βρει αυτά 
τα λεφτά. 

Λαζαρίδης: Το άκουσα από πολλούς. Ρωτούν γιατί δεν κλείνουμε τις λακκούβες 
ενώ κάνουμε έργα 10.000.000€. Είναι η χρηματοδότηση καλώς ή κακώς. 

Να μη γίνουν έργα ΕΣΠΑ; Δεν το καταλαβαίνω.  
Πέτκος(εκπρόσωπος πολιτών): Εμείς θέλουμε έστω και για λίγο να φτιαχτεί ο 

δρόμος, αν μπορεί να ενταχθεί σε κάποιο πρόγραμμα, γιατί υπάρχει σοβαρό πρόβλημα. 
Στα σημεία που έχουν πέσει χαλίκια, αυτά έχουν παρασυρθεί από τα νερά της 

βροχής. Δείτε το πρόβλημα λίγο καλύτερα, μήπως μπορέσετε να κάνετε κάτι. 
Η κατηφόρα μετά το κέντρο «Ακρόπολη» είναι πολύ επικίνδυνη, λαμβάνοντας 

υπόψη των αριθμών των ατυχημάτων που έχουν συμβεί κατά την κάθοδο των οχημάτων. 
Υπάρχει επίσης μεγάλος κίνδυνος στον ίδιο δρόμο από τη διέλευση πεζών. Τα παιδιά μας 
δε μπορούν να κυκλοφορήσουν. 

Δάσκαλος: Το σπίτι το παλιό στη γωνία πρέπει να απαλλοτριωθεί.  
Πέτκος(εκπρόσωπος πολιτών): Έχετε δίκιο κ. Δάσκαλε. Στη γωνία αυτή τα 

αυτοκίνητα δε μπορούν να στρίψουν δεξιά, ενώ και ένα δέντρο περιορίζει την ορατότητα 
των οδηγών. Τα δε παιδιά που κατεβαίνουν είτε με ποδήλατα είτε με τα πόδια, 
διατρέχουν μεγάλο κίνδυνο. 

Από τη στιγμή που δε μπορεί να γίνει αλλιώς, προσπαθήστε να το 
προγραμματίσετε. 

Γαϊτάνου: Είμαι και εγώ κάτοικος σε αυτή την περιοχή.  
Αν είναι εφικτό, ας έρθει ένα μηχάνημα να στρώσει το δρόμο γιατί έχει πολλές 

σχισμές και δε μπορεί να περάσει αυτοκίνητο με ευκολία. Το φαινόμενο αυτό 
επιδεινώθηκε μετά τις παρατεταμένες χιονοπτώσεις του χειμώνα.  

Νεστορόπουλος: Εγώ προτείνω, επειδή από ότι βλέπω δεν υπάρχουν χρήματα, να 
γίνει φέτος η μελέτη για αυτούς τους δρόμους, ή αν υπάρχει μελέτη να επικαιροποιηθεί 
και του χρόνου το έργο να ενταχθεί στον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα του 
Δήμου, είτε από ιδίους πόρους είτε από ΣΑΤΑ. Αλλά θα πρέπει να είναι η μελέτη έτοιμη, 
για να μην έρθουμε το επόμενο έτος και πούμε ότι δεν είναι έτοιμη η μελέτη. 

Διαπιστώθηκε τώρα, από την κ.Γαϊτάνου, ότι από τις χιονοπτώσεις του χειμώνα 
δεν έχει στρωθεί ο δρόμος. Δεν μπορούσε δηλαδή ο Δήμος να στρώσει λίγο το δρόμο και 
να ρίξει λίγο χαλίκι; Έχουμε εγκαταλείψει αυτούς τους ανθρώπους. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 14-8-2012 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη 

Λαζαρίδη. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 41640/1-8-2012 αίτηση ομάδας πολιτών-κατοίκων της 

ευρύτερης περιοχής του κέντρου «Ακρόπολη». 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και 

του άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Αποδέχεται ως σημαντικά τα αιτήματα της ομάδας πολιτών-κατοίκων της 
ευρύτερης περιοχής του κέντρου «Ακρόπολη» για βελτιώσεις του οδικού δικτύου των 
οδών: 1)Σιδηροπούλου, 2) Δ.Παπαδόπουλου, 3) τμήμα της οδού Αγωνιστών του ’21 και 
4) τμήμα της οδού Θ.Σαραντηνού και κατά την ιεράρχηση των έργων που πρόκειται να 
ενταχθούν στο ετήσιο πρόγραμμα δράσης του Δήμου, να δοθεί η σχετική προτεραιότητα 
εάν μπορούν να εκτελεσθούν.  
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  497/2012 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ε. Εμμανουηλίδης  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-9-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  

 
 
 
 
  


